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We hebben jullie gezamenlijke brief met Saba en Sint Eustatius ontvangen en zullen deze agenderen voor het gezaghebbersoverleg
van volgende week. Lijkt mij goed om hier verder met elkaar over door te spreken. Daarnaast hebben we tijdens ons overleg op 9

februari afgesproken dat wij zouden verkennen wat de mogelijkheden zijn om de Wpg zodanig te wijzigen dat het mogelijk wordt

om te testen bij aankomst op Bonaire. In dat kader hebben we gesproken met de collega’s van de relevante departementen (BZK,

lenW, JenV, NCTV en het RIVM) om een voorstel te kunnen voorleggen in het Covid-directeuren overleg (DOC). Uit deze

consultatie is echter gebleken dat er onvoldoende draagvlak is in Den Haag om het voorstel succesvol door de interdepartementale

gremia heen te kunnen loodsen. Hiermee wordt het onhaalbaar om een wetswijziging door te voeren. Hiertoe hebben we moeten

we besluiten om het voorstel vandaag niet te agenderen in het DOC. Een belangrijk bezwaar in deze beslissing is de wijziging

die gisteren is doorgevoerd, waarmee het naast een sneltest of zeer recente PCR-test ook mogelijk wordt om een NAAT-test

(hieronder vallen mPOCT, NAAT, PCR of RT PCR, LAMP en TMA) van ten hoogste 12 uur oud te tonen voor vertrek. Hiermee zou het

probleem naar verwachting sterk gereduceerd moeten worden. Zowel de eisen omtrent het type test als de testtermijn worden

hiermee immers verruimd. Ook heeft dit als consequentie dat reizigers die gebruik maken van de 12 uur oude test slechts één

testuitslag hoeven te kunnen tonen. De gewijzigde regeling treed bij uitblijven van bezwaar van de Kamer op 3 maart in

werking. We zijn ons ervan bewust dat dit niet voor alle reizigers uitkomst biedt, maar de verwachting is dat het de

testproblematiek wel voor een grote groep reizigers (vanuit de VS) oplost.

lk reken op je begrip voor het niet verder inzetten op een wetswijziging gezien het ontbreken van draagvlak en hoop dat de

gewijzigde eisen omtrent de test voor vertrek de huidige problematiek zullen reduceren. De overige onderwerpen uit jullie

gezamenlijke brief zullen we volgende week in het gezaghebbersoverleg met elkaar bespreken.
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